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Technische vraag 007 - (Motie SP) 

Vrijdag 19-01-2024 

 
 

SP  

Onderwerp  Toiletten Maarsseveense Plassen  

Inleiding  Wij ontvingen de antwoorden op onze 

vraag. Helaas was het antwoord niet 

volledig, dan wel niet het antwoord op 

de vraag/vragen. Vandaar nogmaals. 

 

Vraag 1  De wethouder heeft in de 

raadsvergadering van 19 december 

2023 gezegd dat zij contact met de 

provincie heeft gehad. Ze zou nagaan 

of delen van een verslag daarvan 

mogelijk was. Als dat verslag om 

geheim is, dan kunt u het beschikbaar 

stellen op de wijze waarop andere 

geheime documenten aan de 

raadsleden beschikbaar worden 

gesteld, al heeft dat niet onze voorkeur.  

 

In uw beantwoording zegt u dat er 

contact met Stichtse Groenlanden is 

geweest. Dat was niet de vraag. Verder 

geeft u in uw beantwoording aan dat er 

Provincie-breed gesprekken gaande 

zijn rondom openbare 

toiletvoorzieningen, tussen 

Recreatieschap Stichtse Groenlanden, 

de Provincie Utrecht en 

Staatsbosbeheer. Dat is prima, maar 

ook geen antwoord op de vraag.  

 

De vraag in de motie was om te polsen 

bij gemeente Utrecht en Provincie wat 

de mogelijkheden waren en welke 

subsidies er zijn.  

 

Op antwoord in de raadsvergadering zei 

de wethouder dat ze contact heeft 

gehad met de provincie.  
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Dus nogmaals:  

- Wanneer heeft de wethouder contact 

gehad met de Provincie, met wie en wat 

was de uitkomst van dat contact?  

- Wanneer heeft de wethouder contact 

gehad met Utrecht, met wie en wat was 

de uitkomst van dat contact?  

 

Verder hoeft u geen suggesties meer te 

herhalen over toiletten in de horeca of 

het strandbad; aan die kant van de plas 

is het al geregeld. Onze vragen hebben 

betrekking op het vrije gedeelte omdat 

steeds meer mensen afhankelijk zijn 

van gratis recreatie, aan de andere kant 

van de plas, waar diezelfde mensen nu 

noodgedwongen hun behoefte in de 

struiken doen.  
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Ambtelijke reactie 

02-02-2024 

 

Er zijn geen gespreksverslagen van het contact tussen Stichtse Vecht en de 

provincie Utrecht. 

Ambtelijk is er in juli 2023 contact geweest met de provincie Utrecht en 

Staatsbosbeheer over het plaatsen van de toiletten en over de eventuele 

subsidiemogelijkheden. Met wie er contact is geweest kunnen wij in het kader van de 

privacywetgeving niet delen. 

 

1. Plaatsing van toiletten 

 

In juli 2023 is met de provincie Utrecht en Staatsbosbeheer binnen het 

verband van het recreatieschap Stichtse Groenlanden gesproken over de 

mogelijkheid voor openbare toiletten bij de Maarsseveense Plassen. Uitkomst 

van dit gesprek was dat de haalbaarheid eerst beter onderzocht moet worden, 

omdat dit van veel factoren afhankelijk is. Ook zou het plaatsen van een 

toiletgebouw invloed hebben op het beheer en de kosten van het terrein.  

 

2. Subsidiemogelijkheden 

 

In juli 2023 is er ook contact geweest met de provincie Utrecht. Uitkomst van 

dit contact is dat er géén subsidie kan worden aangevraagd voor de 

Maarsseveense Plassen, omdat de provincie zelf deelnemer is van het 

recreatieschap en zichzelf geen subsidie kan toekennen.  

 

Conclusie 

Het onderwerp wordt besproken met de provincie en de andere deelnemers van het 

recreatieschap. Meerdere factoren spelen een rol (zoals haalbaarheid, financiën en 

toezicht) en hierin zijn wij afhankelijk van andere partijen. Daarnaast kan er geen 

subsidie worden aangevraagd bij de provincie Utrecht. 

 


